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Kommunstyrelsen 2011-12-13  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 

Plats och tid Kommunhusets tingssal, tisdagen den 13 december 2011 kl 
08.00-10.15 

 

Beslutande Ingemar Svanström (C), ordförande 
 Kjell Front (C) 
 Mikael Jonnerby (C) 
 Anders Svensson (M) 
 Marita Björkvall (KD) 
 Jonas Erlandsson (S) 
 Magnus Gabrielsson (S) 
 Malin Jonsson (S) 
 Carl-Axel Blom (S) 
 Jenny Joelsson (S)  
 Gunilla Schollin-Borg (MP) 
   
 
 

Övriga deltagande  Joakim Malmdal, kommunchef 
 Agneta Rodriguez, nämndssekreterare 
 Leif Gustavsson (SD), ersättare  
 Victoria Schön-Månsson, ekonomiansvarig, §§ 181-182  
 Anders Johansson, verksamhetschef, § 185 
 
 
Utses att justera Kjell Front (C) och Jenny Joelsson (S) 

 
Justeringens plats och tid.  Kommunhuset måndagen den 19 december 2011 kl 15.30  
 
 
Underskrifter Sekreterare  ............................................................  Paragrafer 180 - 206 
  Agneta Rodriguez 

 
 Ordförande  ............................................................ 
  Ingemar Svanström 
 
 Justerande    ........................................................................................................... 
  Kjell Front  Jenny Joelsson 
_________________________________________________________________________________________ 
 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Nämnd/Styrelse Kommunstyrelsen  

 
 

Sammanträdesdatum  2011-12-13  
 
 
Datum för anslags uppsättande  2011-12-20 Datum för anslags nedtagande 2012-01-11 
 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 

Underskrift   ............................................................ 
  Agneta Rodriguez 
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 KS § 180   DNR: KU.2011.25  
 
 

Godkännande av föredragningslista       

Kommunstyrelsens beslut 
Föredragningslistan godkännes. 
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 KS § 181   DNR: KU.2011.69  
 
 

Budgetuppföljning 2011    
Den finansiella oron i världsekonomin fortsätter. Den svenska ekonomins 
utveckling har avstannat, BNP-tillväxten är måttlig och arbetslösheten stiger. 
Trots detta bedöms skatteunderlaget att växa i god takt de kommande åren. 
 
Högsby kommun har på ett bra sätt klarat av att ställa om verksamheterna till 
de ändrade förutsättningarna och resultatprognosen för innevarande år är 
positiv med 7,5 mkr, vilket innebär en positiv budgetavvikelse på 4,1 mkr.  
 
Högsby kommuns låneskuld har ökat med 8,0 miljoner kronor sedan 
årsskiftet.  
 
Under perioden januari-oktober 2011 har befolkningen minskat med 38 
personer, vilket motsvarar en befolkningsminskning med 0,6 %. 
 
Fyra av de sex antagna finansiella målen bedöms uppnås under innevarande 
år. 

Kommunstyrelsens beslut 
Den ekonomiska uppföljningen godkännes och läggs till handlingarna. 
 
 

Beslutsunderlag. 
Ekonomisk uppföljning 2011-11-30.pdf  
Tjänsteutlåtande Ekonomisk uppföljning 2011-11-30 2011-12-06 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering 
Ekonomikontoret 
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 KS § 182   DNR: KU.2011.252  
 
 

Revisionsrapport, Granskning av styrelsens interna kontroll avseende 
fakturahantering    
Högsby kommuns revisorer har genomfört en granskning av kommunens 
regelverk och rutiner kring fakturahanteringsprocessen. Syftet med 
granskningen har varit att bedöma om den interna kontrollen avseende 
fakturahantering är tillfredsställande. 
 
Revisorerna har valt ut ett antal konton som har granskats med hjälp av 
stickprov. De konton som valts avser kostnader som kan vara svåra att 
kontrollera och där felaktiga utbetalningar kan skada förtroendet för 
kommunen. 
 
De brister som framkommit i granskningen är främst att det saknas 
anteckningar om vilka som deltagit samt syftet med t ex utbildningar, 
föreläsningar, konferenser, resor och representation såsom lunch och fika. 
Även felkonteringar har i vissa fall upptäckts på dessa konton.  
 
Under granskningen har det framkommit att flera av de personer som konterar 
och attesterar fakturor saknar relevanta konton för vissa kostnader eller 
bokför utifrån budget för att underlätta uppföljningar. Revisorerna anser att 
det finns brister i kommunens kontoplan när det gäller 
tillämpningsanvisningar. 
 
Med anledning av genomförd granskning har fakturor kompletteras med 
anteckningar om deltagare och syfte med aktiviteterna. Rättelse av 
felkonterade fakturor har inte gjorts då de uppgår till mindre belopp.  
 
Revisorernas bedömning 
Revisorerna bedömer att den interna kontrollen avseende fakturahantering är 
tillfredsställande men att det finns förbättringspotential. Detta grundar 
revisorerna på att det finns styrdokument och fastställda rutiner för intern 
kontroll av fakturahanteringen men att dessa kan förtydligas och göras kända 
i verksamheterna. 
 
Åtgärder Högsby kommun 
Ekonomienheten planerar att under kommande året se över och vid behov 
uppdatera kommunens ekonomiska styrdokument 
(t ex redovisningsreglemente, reglemente för intern kontroll, attest- och 
utanordningsinstruktioner). Efter att detta arbete har genomförts måste 
informationen spridas och göras kända i organisationen. 
 
Ekonomienheten har bjudit in samliga användare av Inköp och Faktura 
(system för kontering och attestering av leverantörsfakturor) till en utbildning 
under december 2011. Utbildningen kommer bland annat att behandla 
kommunens nuvarande kontoplan, kontering och attestering av fakturor,  
 



 
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 5 (34) 
 
Kommunstyrelsen 2011-12-13  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

  
 KS § 182   DNR: KU.2011.252  

 
 
 
anteckningar och bilagor till fakturor, periodisering av fakturor, regler för 
intern och extern representation samt internfakturering.   
 
Den nuvarande kontoplanen kommer inte att uppdateras i någon större 
utsträckning under det kommande året. Detta med anledning av att SKL, 
Sveriges kommuner och landsting, har tagit fram att förslag på ny kontoplan 
för kommuner, KommunBas-13, som ska gälla från och med 2013.  

Kommunstyrelsens beslut 
Ovanstående kommentarer och förslag på åtgärder godkännes som svar på 
revisorernas granskning av Högsby kommuns fakturahantering. 
 

Beslutsunderlag. 
Granskningsrapport, fakturahantering.pdf  
Bilaga granskningsrapport.xlsx  
KU § 85, 2011-11-15.pdf  
Tjänsteutlåtande revisionsrapport 2011-11-25 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
PWC, Åsa Bejwall 
Ekonomikontoret 
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 KS § 183   DNR: KU.2011.35  
 
 

Näringslivsfrågor        
Till dagens sammanträde har skriftliga redovisningar inkommit från 
Mittpunkt och utvecklingsstrategen. 
 
Mittpunkt redovisar:  
- Investeringsstödet till företag via landsbygdsprogrammet 
- Frukostmöten 
- Kontakter och information angående Starta Eget 
- Innehåll 
- Landsbygdskonferensen i Emmaboda 19-20 oktober 2011 
- Öppet Hus på HUC 2011-11-09 
- Handelsfrågor 
- Lediga lokaler för Handel och Industri 
- Industridagen i Hultsfred 2011-11-03 
- Projekt Skola-Näringsliv 
- Leader Projektet ”Unga Företagare” 
- Projekt Främja Kvinnors Företagande 
 
Utvecklingsstrategen redovisar: 
- Utvärdering Älgjakt & Näringslivsmiddagen 2011-10-17 
- Företagsbesök 
- Utveckling av samarbetet Skola-Näringsliv i samarbete med Mittpunkt 

Högsby 
- FFF-Forum för Företagsfrågor 
- Möjligheternas Kväll 2012 
- Kommunservice till företag 
- Div regionala projekt 
- En utveckling av terminalområdet 
- Projekt- och investeringsstöd till lokala aktörer och företag 
- Atrinova 
- Teknisk grupp 
- KLINK 

Kommunstyrelsens beslut 
Näringslivsrapporterna läggs med godkännande till handlingarna. 
 

Beslutsunderlag. 
Info fr Mittpunkt inför KS 6 dec 11.doc  
Tjänsteutlåtande - Näringslivsarbetet 20111208.doc  
 
 
Beslutsexpediering. 
Mittpunkt 
Utvecklingsstrategen 
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 KS § 184   DNR: KU.2011.87  
 
 

Projekt Unga Företagare      
Under 2010 växte ett lokalt nätverk bestående av ”unga företagare” fram i 
Högsby. Detta nätverk blev grunden för projektet ”Unga Företagare”. 
Projektet har medfinansierats av Högsby kommun under tiden 2011-01-01-
2011-12-31 med 44 166 kronor.  
 
Mittpunkt Högsby ansöker nu om 33 123 kronor som medfinansiering i 
projektet Unga Företagare för 2012, enligt tidigare utfärdad avsiktsförklaring 
från kommunstyrelsen under mars 2011.  
 
En redovisning av planerade aktiviteter 2012 samt en beskrivning av 
verksamheten under 2011 önskas in till kommunstyrelsen.  

Kommunledningsutskottets förslag 
Ansökan på 33 123 kronor avseende 2012 bifalles och medfinansiering sker 
ur potten för offensiv näringslivssatsning.  
 
En återkoppling till kommunstyrelsen ska ske vad gäller utvärdering avseende 
år 2011 och planering för verksamheten 2012. 
_____ 

Kommunstyrelsens beslut 
Ansökan på 33 123 kronor till projektet ”Unga Företagare” bifalles och 
medfinansiering sker ur 2011 års pott för offensiv näringslivssatsning.  
 
En återkoppling till kommunstyrelsen ska ske vad gäller utvärdering avseende 
år 2011 och planering för verksamheten 2012. 
 
 

Beslutsunderlag. 
Ansökan 2012 2011-11-09 
Avsiktsförklaring.pdf  
Projektet Unga företagare måltext..doc  
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Utvecklingsstrategen 
Mittpunkt 
Ekonomi 
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 KS § 185   DNR: KU.2011.263  
 
 

Ansökan om medfinansiering - Projekt "Mötesplats Hanåsa"      
Hanåsa Aktivitetsförening är en ideell förening med syftet att bedriva samt 
utveckla aktivitetsutbudet i Högsby. Föreningen bildades 2011-01-06 och då 
övertogs verksamheten som tidigare utövats inom Hanåsa Isbaneförening. 
Verksamheten bedrivs i huvudsak på delar av den allämnna yta (Hanåsa 15:1) 
som är planlagd inom Hanåsa bostadsområde i Högsby. Ytan uppgår till ca 
7 000 m² och består till en stor del av grönytor. På området inryms en 
grusplan med en ishockeysarg i trä och en lekplats med kulle för pulkaåkning. 
Vidare finns också en sandplan avsedd för beachvolly/handboll samt en 
mindre grillplats. Ishockeysargen som byggdes i början på 70-talet är på 
grund av bristande underhåll och åldersskäl i mycket dåligt skick. Även grus- 
och sandplanen har de senaste åren saknat skötsel och börjat växa igen. 
Föreningen har därför som målsättning att rusta upp och återställa området 
och på så vis göra detta mer inbjudande, samt utöka aktivitetsutbudet för att 
möjliggöra aktiviteter året runt i större omfattning.  
 
Mot bakgrund av ovanstående tog Hanåsa Aktivitetsförening ett beslut om att 
initiera och genomföra projektet ”Mötetsplats Hanåsa” med syfte att skapa en 
funktionell, naturlig och inbjudande mötesplats på området. Inom ramen för 
projektet har föreningen för avsikt att bland annat: 
 
- Anlägga en näridrottsplats på den grusyta som idag inramas av en 

ishockeysarg 
- Återställa och upprusta befintlig sandplan samt inköp av bänkar, nät och 

linjer 
- Bygga vindskydd och grillplats samt utöka antalet sittplatser 
- Anlägga 2-4 stenmjölsbelagda boulebanor med tillhörande sittplatser 
- Uppföra en mindre frisbeegolfbana samt köpa in pingisbord för 

utomhusbruk 
 
Uppförandet av denna mötesplats beräknas kosta 1 212 482 kronor. Av detta 
ansöker föreningen Hanåsa Aktivitetsförening om kommunal medfinansiering 
på 255 000 kronor.  
 
Utbildningsutskottet ställer sig positiv till projektet. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
Utbildningsutskottet föreslår att kommunstyrelsen avsätter 255 000 kronor 
från utbildningsutskottets driftsbudget 2011.  
 
Utredningar bör göras om drift och underhåll av anläggningen, 
markupplåtelse, allmänhetens tillträde, parkering, mm. 
_____   
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Utbildningsutskottets ordförande Magnus Gabrielsson (S) informerar om att 
föreningen utöver 255 000 kronor ansöker om ytterligare 80 000 kronor från 
kommunen, på grund av att annan medfinansiär inte beviljat det sökta 
beloppet fullt ut.  

Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) föreslår att innan 
bidraget betalas ut skrivs avtal med Hanåsa Aktivitetsförening om drift och 
underhåll av anläggningen, markupplåtelse, allmänhetens tillträde, parkering, 
mm. 

Kjell Front (C) föreslår, med instämmande av Gunilla Schollin-Borg (MP) att 
om ytterligare medfinansieringsbehov finns, skall en ny ansökan skickas in 
till kommunen. 

Kommunstyrelsens beslut 
Högsby kommun medfinansierar projekt ”Mötesplats Hanåsa” med 255 000 
kronor. Finansiering sker från utbildningsutskottets driftsbudget 2011.  

Innan bidraget betalas ut skrivs avtal mellan kommunen och Hanåsa 
Aktivitetsförening om drift och underhåll av anläggningen, markupplåtelse, 
allmänhetens tillträde, parkering, mm. 
 
 

Beslutsunderlag. 
UU § 55, 2011-11-17.pdf  
Ansökan medfinansiering - Högsby kommun.doc  
Projektplan - Mötesplats Hanåsa.docx  
Begäran om komplettering.doc  
Komplettering Mötesplats Hanåsa.docx  
Begäran om komplettering-förändring (LST, mail).doc  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Hanåsa Aktivitetsförening 
Utvecklingsstrategen 
Ekonomi 
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Anhållan om ekonomiskt stöd till Mittpunkts verksamhet 2012    

En ansökan från Mittpunkt, om verksamhetsstöd på 100 000 kronor för 
verksamhetsåret 2012 har inlämnats. Bifogas även verksamhetsplan, 
handlingsplan och budget 2012. 

Kommunledningsutskottet beslutade 2011-09-07, § 54, att behandla ansökan 
för 2012 på nästa kommunledningsutskottsmöte. 

Kommunstyrelsens beslut enligt kommunledningsutskottets förslag 
Mittpunkts ansökan om verksamhetsstöd på 100 000 kronor för 2012 beviljas. 
 
 

Beslutsunderlag. 
KU § 54, 2011-09-07.pdf  
Ansökan om stöd 2012.pdf  
Handlings- och verksamhetsplan 2012.pdf  
Budget 2012.ods  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Mittpunkt 
Utvecklingsstrategen 
Ekonomi 
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Resultatenheter i Högsby kommun, definitioner och riktlinjer    
Kommunfullmäktige har fattat beslut i budgeten för 2011 att i kommunens 
städ- och måltidsverksamhet under budgetåret omarbeta verksamheterna till 
självständiga resultatenheter. 
 
Kommunkansliet har i tjänsteutlåtande, daterat 2011-10-27, tagit fram 
generella riktlinjer för införande och genomförande av resultatenheter, 
således inte bara för ovan angivna verksamheter. I enlighet med detta behöver 
därför kommunfullmäktige ställa sig bakom ett uttalande att man är positiv 
till att införa resultatenheter i kommunens övriga verksamheter, där så är 
möjligt, som en del i flera sätt att utveckla och effektivisera den kommunala 
organisationen. 
 
Ordförande Jonas Erlandsson (S), med instämmande av Diana Bergeskans 
(S), föreslår att förslaget om lönebonus, som beskrivs under rubriken 
”Riktlinjer” och underrubrik ”över- och underskott”, tas bort. Istället används 
eventuellt överskott till någon trivselbefrämjande aktivitet för hela 
arbetslaget, alltså inte som ett lönetillägg. Dessutom föreslås att riktlinjerna 
kompletteras med att större vikt ska läggas vid upphandling och skrivning av 
avtal. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Förslaget att hantera överskottet för en resultatenhet som lönebonus, 
lönetillägg för anställd stryks. I övrigt antas framarbetade riktlinjer för 
resultatenheter.  
 
Vilka verksamheter som fortsättningsvis kan tänkas omvandlas till 
resultatenheter bereds av respektive utskott där verksamheten hör hemma för 
att sedan slutligt fastställas i kommunfullmäktige i samband med när den 
årliga budgeten tas. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Förslaget att hantera överskottet för en resultatenhet som lönebonus, 
lönetillägg för anställd stryks. I övrigt antas framarbetade riktlinjer för 
resultatenheter.  
 
Vilka verksamheter som fortsättningsvis kan tänkas omvandlas till 
resultatenheter bereds av respektive utskott där verksamheten hör hemma för 
att sedan slutligt fastställas i kommunfullmäktige i samband med när den 
årliga budgeten tas. 

Beslutsunderlag. 
Resultatenheter, tjänsteutlåtande.doc  
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Servicegaranti     
För att tydliggöra för medborgarna och förbättra förståelsen om vad de 
kommunala resurserna räcker till och vilken service man kan förvänta sig få, 
har många kommuner runt om i landet infört servicegarantier i alla sina 
verksamheter. 
 

En servicegaranti (ordet tjänstegaranti används också synonymt) brukar 
definieras som ett löfte om vilket innehåll den kommunala servicen har och 
vilken kvalitet man kan förvänta sig ha på den tjänst som utförs.  

I myndighetsnämndens balanserade styrkort för 2011 finns beslut om att 
upprätta servicegarantier i sin verksamhet till kommuninvånarna. Förslag har 
upprättats och kommer att slutbehandlas på myndighetsnämnden den 24 
november 2011. 

 
Fråga har uppstått med anledning av detta, att det analogt också borde 
upprättas servicegaranter för kommunens övriga verksamheter, d v s att all 
utåtriktad kommunal verksamhet skulle upprätta servicegaranter. 
 
Det är viktigt att kommuninvånarna, både som servicetagare och 
skattebetalare, upplever att den service som kommunen erbjuder har en bra 
kvalitet och en hög effektivitet och att man vet vad man kan få och har rätt 
till. Dialogen mellan kommun och medborgarna blir härvidlag särskilt viktig 
och för att förbättringar skall kunna komma till stånd.  En servicegaranti kan 
då i detta sammanhang bli en lämplig utgångspunkt för en sådan dialog. 
Ett led i att förbättra dialogen är att det numera finns en möjlighet att använda 
sig av kommunens hemsida för att lämna synpunkter och klagomål på den 
kommunala verksamheten under fliken synpunkter.  

Kommunledningsutskottets förslag 
Alla utskott får i uppdrag att under 2012 ta fram servicegarantier för sina 
verksamheter.  
_____ 

Kommunstyrelsens beslut 
Alla utskott får i uppdrag att under 2012 ta fram förslag till servicegarantier 
för sina verksamheter.  
 

Beslutsunderlag. 
Kommunala servicegaranter.doc  
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Bolagsordning och ägardirektiv för bolagen  
Bolagsordningar och ägardirektiv för kommunens bolag Högsby Bostads AB 
(HBAB) och Högsby Energi AB (HEAB) har varit utsända till bolagen för 
uppdatering och eventuell revidering.  
 
Kommunchefen redovisar att inga förändringar för de båda bolagens 
bolagsordningar är föreslagna.  
 
Däremot föreslås två förändringar i ägardirektiven för båda HBAB och 
HEAB under rubriken ”Grundläggande principer för bolagets verksamhet”, 
fjärde stycket, där texten ”2007 fastställs avgiften till 25 punkter” byts ut mot 
”Fr.o.m. 2011 fastställs avgiften till 25 punkter”. I femte stycket föreslås att 
texten ”För att HBAB/HEAB har tillgång till kommunens lokaler och 
administration debiteras en administrationsavgift. 2007 fastställs avgiften till 
100 tkr”, tas bort och byts ut mot följande text ”För att HBAB/HEAB har 
tillgång till kommunens lokaler och köper administrationstjänster betalas en 
hyreskostnad och en timkostnad per månad till kommunen.  Kostnaderna som 
HBAB/HEAB därvid skall erlägga bestäms av kommunchefen efter dialog 
med bolaget varje år”. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Bolagsordningarna behålls oförändrade. 
 
Reviderade förslag till ägardirektiv till HBAB och HEAB antas. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Bolagsordningarna behålls oförändrade. 
 
Reviderade förslag till ägardirektiv till HBAB och HEAB antas. 
 

Beslutsunderlag. 
Ägardirektiv_HEAB_revidering.doc  
HBAB_ägardirektiv_revidering.doc  
Bolagsordning HEAB.doc  
Ägardirektiv HEAB.doc  
Ägardirektiv HBAB.doc  
Bolagsordning HBAB.doc  
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Utvärdering av försöket med bussning till Tegelbrukets fritidsgård 
En utvärdering av försöket med bussning från Tegelbrukets fritidsgård en 
kväll per vecka presenteras av fritidsledarna Margareta Drottman och Delef 
Sannemüller. De extra insatta bussarna har kört hem cirka 250 barn till Ruda-
Långemåla, Fågelfors och Fagerhult. Detta under de tre månader försöket 
pågått. Det har varit mellan 80 och 100 besökare på Tegelbruket dessa 
kvällar.  
 

 Utbildningsutskottet förslag 
Utbildningsutskottet anser försöket lyckat och föreslår att kommunstyrelsen 
permanentar bussförbindelser och personalförstärkning och att finansiering 
sker inom kommunstyrelsens konto för utökade bussturer med 200 000 
kronor per år. 
_____ 

Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) föreslår att 200 000 
kronor förs över från kommunstyrelsens budget 2012 till utbildningsutskottets 
budget 2012.  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Bussförbindelser och personalförstärkning på Tegelbrukets fritidsgård 
permanentas.  

I budget 2012 överförs 200 000 kronor från kommunledningsutskottet till 
utbildningsutskottet för finansiering av ovanstående.  
 

Beslutsunderlag. 
Till Tegelbruket.xls  
KS § 100, 2011-05-17.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Verksamhetschefen 
Fritidschefen 
Ekonomi 
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 KS § 191   DNR: KU.2011.218  
 
 

Medborgarförslag Foto på personal på hemsidan     

Ett medborgarförslag är inlämnat där det föreslås att det på kommunens 
hemsida ska finnas en rubrik ”All personal i Högsby kommun” och där ska 
personalen finnas med bild, befattning och eventuellt telefonnummer. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2011-10-18, § 164, att överlämna 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Kommunchefen lämnar följande förslag till svar på medborgarförslaget: 
”Högsby kommun har idag kontaktuppgifter i form av namn, befattning, 
telefonnr samt mailadress på kommunens hemsida under respektive 
verksamhetsområde.  
 
Förfrågan till samtliga ledamöter i kommunfullmäktige, kommunstyrelse, 
utskott, förbundsdirektion samt bolagsstyrelser har under hösten 2011 
skickats ut avseende vilka kontaktuppgifter som respektive ledamot 
accepterar att kommunen publicerar på kommunens hemsida. Informationen 
kommer att finnas tillgänglig i en liknande struktur som Mönsterås kommun 
har avseende de förtroendevalda.  
 
Avseende kommunens personal kommer en förfrågan att skickas ut till 
samtliga verksamhetsansvariga chefer samt annan administrativ personal som 
i sin tjänst har mycket kontakt med kommuninnevånarna, om de accepterar 
att ett porträtt publiceras på hemsidan. I övrigt kommer en aktualiseringar att 
ske avseende befintliga kontaktuppgifter på kommunens hemsida”. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Ovanstående skrivelse lämnas som svar på medborgarförslaget. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Ovanstående skrivelse lämnas som svar på medborgarförslaget. 
 

Beslutsunderlag. 
Medborgarförslag Foto på personal på hemsidan 2011-09-16 
svar på medborgarförslag foto på hemsidan.doc  
 
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 16 (34) 
 
Kommunstyrelsen 2011-12-13  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 KS § 192   DNR: KU.2011.242  
 
 

Motion - Hellre fler invånare än fler kajor!     

Socialdemokraterna skriver i motion att ”under flertalet år har antalet kajor 
ökat markant i centralorten Högsby. Man kan en tidig morgon se tiotalet 
större grupper av kajor samlas till en gigantisk stor grupp som sedan flyger 
runt Högsby i jakt på mat. Många störs av deras läten, de skräpar ner med sin 
avföring och är allmänt störande. Även i andra delar av landet har problemet 
med kajor uppmärksammats.  

Idag bedrivs ingen jakt i Högsby på dessa fåglar. Vårt förslag är att 
kommunen inleder skyddsjakt på kajor. Här kan man med fördel involvera 
frivilliga skyttar som exempelvis får vara på Kolsrums deponin och skjuta. 
Det är förmodligen inte det enda sättet att minska antalet kajor utan det bör 
samordnas med andra åtgärder exempelvis fällor som gör att kajorna tycker 
det är mindre trevligt att vistas i Högsby.” 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2011-10-18, § 169, att  överlämna motion till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Förslag till svar på motionen är upprättat av miljökontoret, enligt 
följande: ”Jakt på kaja inom tätbebyggt område måste enligt 
jaktförordningen (1987:905) bilaga 4 ske på särskilt uppdrag av den 
kommunala nämnden som fullgör uppgifter inom miljö- och 
hälsoskyddsområdet.  
 
Jakt inom tätort får endast ske av de särskilda skadedjurskyttar som 
har tillstånd från polisen till jakt inom tätbebyggt område. 
Myndighetsnämnden bedömer att det inte finns skäl att tillåta jakt på 
kaja då vilda fåglar i bostadsområden och på allmän mark inte anses 
utgöra en olägenhet för människors hälsa i miljöbalkens mening. 
Avskjutning av kajor löser inte heller problemet med kajorna på sikt. 
Enligt publikationen ”Kajor i staden – en kunskapsöversikt” från 
SKL så kan man endast decimera kajstammen något vid jakt. Vid 
varje skott lyfter flocken och kommer inte tillbaka så länge skytten 
är kvar. Eftersom kajpopulationen flyttar under året fylls en lucka 
snart med nya kajor ur en mycket stor population. Vidare är 
avskjutning inom tätbebyggelse störande och det är svårt att städa 
bort kadavren.  
 
Jakt på kaja utanför tätbebyggt område, vilket Kolsrums deponi 
infaller under, är inte är en fråga för Myndighetsnämnden så till vida 
att jakt sker enligt de allmänna jakttider som anges i bilaga 1 
Jaktförordningen (1987:905). Jakt får ske av den som innehar 
jakträtten för marken/området (Jaktlag 1987:259). 
Myndighetsnämnden står inte för några kostnader när det gäller  
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avskjutning av fåglar. I övrigt har Myndighetsnämnden inget att 
erinra avseende jakt av kajor utanför tätbebyggt område.”  
 
Ledamoten Ingemar Svanström (C) föreslår att kommunens 
skadedjursskyttar får i uppdrag att skjuta av kajorna vid Kolsrums 
deponiområde mot viss ersättning.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
För att minska problemet med den stora mängden kajor i Högsby samhälle 
tillåter kommunen att avskjutning av kajor får göras vid Kolsrums deponin. 
Kommunen lämnar ersättning till skadedjursskyttarna avseende kostnader för 
ammunition. 
 
Motionen är därmed besvarad.  
_____ 
 
Yrkande 
Jonas Erlandsson (S) yrkar att myndighetsnämnden ges i uppdrag att upprätta 
information till fastighetsägare, med riktlinjer och åtgärdsförslag för vad som  
kan göras för att minska problemen med kajor, exempelvis installera fällor 
och genom elektroniska lösningar.  
 
Gunilla Schollin-Borg (MP) yrkar avslag på avskjutning av kajor.  
 
Ordföranden ställer kommunledningsutskottets förslag mot Gunilla Schollin-
Borgs avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen bifaller 
kommunledningsutskottets förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
För att minska problemet med den stora mängden kajor i Högsby samhälle 
tillåter kommunen att avskjutning av kajor får göras vid Kolsrums deponin. 
Kommunen lämnar ersättning till skadedjursskyttarna avseende kostnader för 
ammunition. 
 
Tilläggsyrkandet bifalles, innebärande att myndighetsnämnden får i uppdrag 
att upprätta information till fastighetsägare, med riktlinjer och åtgärdsförslag 
för vad som  kan göras för att minska problemen med kajor, exempelvis 
installera fällor och genom elektroniska lösningar.  
 
Motionen är därmed besvarad.  
 
Reservation 
Gunilla reserverar sig mot avskjutning av kajor.  
 
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 18 (34) 
 
Kommunstyrelsen 2011-12-13  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 
 KS § 192   DNR: KU.2011.242  

 
 
 
 

Beslutsunderlag. 
Motion om kajor.pdf  
Tjänsteutlåtande - kajor.doc  
Svar på klagomål om kajor i Högsby.doc  
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 KS § 193   DNR: KU.2011.89  
 
 

Motion angående skylt på Fröviskolan    

Miljöpartiet har upprättat en motion daterad 2011-03-01 angående skylt på 
Fröviskolan. Fröviskolan ligger vid rondellen i Högsby där vägarna från 
Växjö, Kalmar och Oskarshamn möts. För att skolan ska uppmärksammas av 
alla förbipasserande bör en skylt sättas upp på gaveln mot rondellen med 
skolans namn i stora bokstäver. I samband med detta ska den trasiga och 
inaktuella skylten vid sporthallen tas ned.  

Miljöpartiet föreslår att kommunfullmäktige avsätter pengar till en skylt på 
Fröviskolan och att denna sätts upp snarast.  
 
Utbildningsutskottet beslutade 2011-04-14, § 18 att Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund (ÖSK) tar fram prisuppgift för skylt med 
kommunens logotype, namnet Fröviskolan och belysning. Skylten ska vara 
väl synlig från rondellen. ÖSK får även i uppdrag att se över vilka eventuella 
tillstånd som behövs. Dessutom föreslås att även två orienteringstavlor i A2 
format med karta över området och beskrivande text, tas fram. 
 
Ett förslag till skyltning vid Fröviskolan är framtaget. Utbildningsutskottet 
godkänner förslaget med några justeringar. 
 

 Utbildningsutskottet förslag 

Skyltar sätts upp enligt justerat förslag. 

Motionen är därmed besvarad. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Skyltar sätts upp enligt justerat förslag. 

Finansiering av skyltarna sker inom utbildningsutskottets budget 2011. 

Motionen är därmed besvarad. 
 

Beslutsunderlag. 
Förslag skyltar Fröviskolan.pdf  
Motion angående skylt på Fröviskolan 2011-03-03 
UU § 18, 2011-04-14.pdf  
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 KS § 194   DNR: KU.2011.178  
 
 

Motion om fria/subventionerade bussresor för pensionärer inom Högsby 
och möjligheternas kommun     
Socialdemokraterna vill i motion daterad juni 2011, att kommunen underlättar 
för de pensionärer som bor i Högsby kommun och som vill ta sig till olika 
platser inom kommunen men som av olika anledningar har svårt att göra det.  
 
Därför föreslås: 
- Att pensionärer över 70/75 år kan få fria/subventionerade bussresor inom 

Högsby kommun 
- Att pensionärerna får ett personligt busskort 
- Att man eventuellt anger hur många resor man kan vara berättigad till 

under ett år 
- Att man undersöker möjligheten till en servicebuss vissa tider på dagarna 

från terminalen i Högsby ut till hälsocentralen, tandläkare, etc. 
- Eller att man påverkar bussbolagen att ändra turlista för att stanna vid 

Hälsocentral för att lämna av eller hämta. 
- Att det görs en utvärdering efter ett år för att se fördelar, nackdelar utifrån 

denna motion 
- Att i beslutet väga in Folkhälsan och Livskvalitén för pensionärerna i 

Högsby kommun 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2011-06-13, § 136, att överlämna motionen 
till kommunstyrelsen för beredning. 
 
I tjänsteutlåtande, daterat 2011-11-15 klarläggs vad som gäller avseende 
färdtjänst. Färdtjänst är att jämföra med allmän kollektivtrafik (buss, tåg) för 
en icke funktionshindrad person. Färdtjänst är inte att betrakta som egen bil, 
körkort eller som ersättning för bristfälliga kommunikationer. Närtrafik ska 
komplettera den ordinarie kollektivtrafiken. Den är till för alla i kommunen. 
Skillnaden är att man själv måste beställa sin resa. De möjligheter som finns 
är att anpassa sina resbehov till befintlig närtrafik, eller att försöka  påverka 
närtrafiken.  

 
Högsby kommun köper tjänsten kollektivtrafik av KLT, ett kommun- och 
landstingsägt bolag. Efter årsskiftet övergår huvudmannaskapet till 
landstinget. Frågan bör handläggas av landstinget. De kommuner som har en 
högre ambitionsnivå än landstinget ska kunna köpa till trafik till självkostnad. 
 
Socialutskottets förslag 
Motionen om fria/subventionerade bussresor för pensionärer avslås. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Motionen om fria/subventionerade bussresor för pensionärer avslås. 
 
_____ 
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Beslutsunderlag. 
Tjänsteutlåtande 2011-11-15 
Motion S.pdf  
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 KS § 195   DNR: KU.2011.205  
 
 

Motion angående räddningstjänst i ett område med minskande 
befolkning     

Motion, daterad 2011-08-29, är inlämnad av Kristdemokraterna, Centerpartiet 
och Moderaterna, angående räddningstjänst i ett område med minskande 
befolkning. Motionärerna skriver att räddningstjänsten är en mycket tung 
ekonomisk post för kommunerna och önskar att  

- kommunstyrelsen ges i uppdrag att inhämta erfarenheter som samverkan 
från Södra Dalarnas Räddningstjänstförbund, Södertörns 
Räddningstjänstförbund samt Jämtlands räddningstjänstförbund 

- kommunstyrelsen tar initiativ till ett samarbete i förslagsvis 
kommunalförbund med Hultsfred och Vimmerby kommuner. 

 
Kommunfullmäktige beslutade 2011-09-05, § 154, att överlämna motionen 
till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Kommunchefen skriver i förslag till svar på motionen, daterat 2011-10-26, att 
han ”skickade i våras ut en förfrågan till kommunerna i norra Kalmar län om 
en förutsättningslös diskussion avseende räddningstjänstsamverkan. Detta 
mynnade ut i ett möte i slutet av augusti gällande denna frågeställning. 
Avseende intresse av att medverka i att utreda framtida samverkan i denna 
fråga diskuteras idag i dessa kommuner. Vissa kommuner har redan 
återkopplat deras ställningstagande, dock kvarstår besked från ett fåtal. Finns 
tillräckligt med intresserade kommuner kommer en externa konsult få i 
uppdrag att utreda frågan och i detta uppdrag ligger självklart att ta del av de 
erfarenheter som finns i redan befintliga räddningsförbund.” 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Ovanstående skrivelse lämnas som svar på motionen. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Ovanstående skrivelse lämnas som svar på motionen. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
 

Beslutsunderlag. 
svar på motion samverkan rtj.doc  
Motion KD, C, M.pdf  
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 KS § 196   DNR: KU.2011.235  
 
 

Återkoppling verkställda beslut     
Önskemål har framkommit att beslutade politiska församlingar vill ha en 
redovisning av tagna besluts verkställighet. I bifogad sammanställning 
redovisas vilka uppdrag som har givits av kommunledningsutskottet samt 
kommunstyrelsen. Avseende resterande utskott samt kommunfullmäktige 
kommer dessa att redovisas vid senare tillfälle. I den bifogade 
sammanställningen redovisas genomförda och verkställda uppdrag (klart), 
pågående uppdrag (pågår) samt förslag till uppdrag som borde återkallas 
(stryks). 

Kommunstyrelsens beslut enligt kommunledningsutskottets förslag 
Redovisningen godkännes. 
 
De uppdrag som redovisas enligt förslag i bilaga återkallas. 
 
Ett revideringsdatum läggs in i redovisningen. 

Sammanställningen skall löpande redovisas på kommunens intranät. 
 

Beslutsunderlag. 
uppdrag från KS och KLU.pdf  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Verksamhetschefen 
Kommunchefen 
Nämndssekreteraren 
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Antagande av reglemente för Syskonen Johanssons stiftelse     
Enligt styrelsen för Syskonen Johanssons stiftelse har förmodligen vare sig 
reglemete eller stadgar tidigare funnits för stiftelsen. Styrelsen har konstaterat 
att frånvaron av detta innebär ett problem och därför har förslag tagits fram 
för godkännande i kommunfullmäktige i Nybro och Högsby.  
 
Förslaget till reglemente godkändes av styrelsen för Syskonen Johanssons 
stiftelse den 16 juli 2011.  
 
Nybro kommunfullmäktige beslutade 2011-09-26, § 200 att godkänna 
reglementet. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Reglemente för Syskonen Johanssons stiftelse godkännes. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Reglemente för Syskonen Johanssons stiftelse godkännes. 
 

Beslutsunderlag. 
Reglemente för Syskonen Johanssons stiftelse 2011-10-31 
Nybro KF beslut § 200/11 2011-10-31 
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Redovisning av system för utförd tid och konsekvenser av införande av 
valfrihetssystem inom hemtjänsten 
Kommunfullmäktige beslutade 2010-06-14, § 102, att ”Högsby kommun 
inför ett valfrihetssystem inom hemtjänsten under 2011. Innan det införs ska 
ett system för utförd tid inom den kommunala hemtjänsten tas fram. 
Kommunfullmäktige erhåller en redovisning av konsekvenserna innan 
valfrihetssystemet införs i hemtjänsten enligt Jonas Erlandssons yrkande.” 

En redovisning enligt detta beslut är framtagen. 
 

 Socialutskottets förslag 
Redovisningen av utförd tid och redovisningen av konsekvenserna av 
införande av valfrihetssystem godkännes. När dessa redovisats för 
kommunfullmäktige, offentliggörs förfrågningsunderlaget och 
valfrihetssystemet för hemtjänst är därmed infört. 
 
Alla uppgifter i förfrågningsunderlaget ska uppdateras innan 
offentliggörandet. Kvalitetsaspekter ska finnas med i underlaget. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Redovisningen av utförd tid och redovisningen av konsekvenserna av 
införande av valfrihetssystem godkännes. När dessa redovisats för 
kommunfullmäktige, offentliggörs förfrågningsunderlaget och 
valfrihetssystemet för hemtjänst är därmed infört. 
 
Alla uppgifter i förfrågningsunderlaget ska uppdateras innan 
offentliggörandet. Kvalitetsaspekter ska finnas med i underlaget. 
 

Beslutsunderlag. 
Tjänsteutlåtande om konsekvenser  
konsekvenser av valfrihetssystem i Högsby.doc  
Förfrågningsunderlag.pdf  
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 KS § 199   DNR: MA.2009.168  
 
 

Revidering av fordonspolicy   
Kommunstyrelsen fastställde 2009-09-15 Högsby kommuns fordonspolicy. 
Policy gäller för inköp och användning av alla bruksbilar/maskiner inom 
Högsby kommun. Det är samtliga chefers ansvar att informera berörd 
personal om denna. Alla transporter skall beakta krav på hushållning av 
resurser där transporter skall genomföras effektivt både avseende tid och 
kostnad. 

Sedan policyn antogs så har delar av Hård förvaltnings verksamhet lagts över 
i ett kommunförbund. Nuvarande policy omfattar endast Högsby kommuns 
anställdas tjänsteresor. Det innebär att anställda och politiker i Högsby 
kommuns bolag och förbund inte har tillgång till kommunens bilpool.  

Förslaget till revidering innebär att även ordinarie ledamöter och suppleanter i 
kommunstyrelsen, ordförandena i de kommunala bolagen/förbunds resor i 
tjänsten omfattas av policyn. 
 
Kommunchefen föreslår att även anställda i bolag och förbund ska ha tillgång 
till bilpoolen. 

Kommunstyrelsens beslut enligt kommunledningsutskottets förslag 
Den reviderade fordonspolicyn antas. 
 
Fordonspolicyn kompletteras med att även anställda i kommunens bolag och 
förbund ska ha tillgång till bilpoolen.  
 

Beslutsunderlag. 
Reviderad Fordonspolicy 2011-11-08 
Tjänsteutlåtande 2011-11-09 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Anders Ivansson 
Växeln 
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 KS § 200   DNR: KU.2009.18  
 
 

Samverkan inom räddningstjänsten i norra Kalmar län 
Diskussioner har förts om att utreda möjligheten att samverka kring 
räddningstjänstverksamheten mellan kommunerna i norra Kalmar län. 
Kommunchef Joakim Malmdahl har fått i uppdrag att arbeta fram förslag till 
former och lägga fram ett förslag till upplägg avseende utredningen. 
Utredarna ska redovisa tänkbara samarbetsformer och lägga fram ett förslag 
till en ny gemensam organisation för räddningstjänsten i Hultsfreds, 
Oskarshamns, Vimmerby, Högsby, Mönsterås och Västerviks kommuner.  
Utredningsgruppen är tänkt att bestå av räddningscheferna i respektive 
kommun och ansvarig utredare ska vara en extern konsult. 

Kommunstyrelsens beslut 
Informationen godkännes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  Joakim Malmdahl 
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 KS § 201   DNR: KU.2010.222  
 
 

Val av ersättare i budgetberedningen         

Föreslås att en ersättare från varje block väljs. 

Kommunstyrelsens beslut 
Till ersättare i budgetberedningenen för tiden 2012-2014 utses: 
 
Kjell Front (C) 
Gunilla Schollin-Borg (MP) 
 
 

Beslutsunderlag. 
KS § 6, 2011-01-11.pdf  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kjell Front 
Gunilla Schollin-Borg 
Ekonomi 
Nämndssekreteraren
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KS § 202   DNR: KU.2010.279  
 
 
Upphävande av del av  detaljplan ”Förslag till byggnadsplan för Berga  
stationssamhälle i Högsby socken, fastställd 1946-11-11” 
Aktuellt område omfattar ca 2,8 ha och ligger i östra delen av Berga samhälle 
beläget mellan järnvägen och väg 678 som går mellan Berga och Basebo. 
 
Syftet att upphäva en del av detaljplanen är att möjliggöra en försäljning av 
marken tillsammans med det i nordost sammanhängande området med 
råmark/jord- och skogsbruksmark. Detta mot bakgrund av att gällande 
detaljplanebestämmelsen som anger en markanvändning för industriändamål 
på den aktuella platsen, av flera skäl inte anses vara lämpligt. 
 
På grund av inkomna synpunkter, som anger att ett visst allmänt intresse finns 
för ”allmän plats; park, plantering” som ritats ut i gällande plan, har 
planhanteringen övergått till normalt planförfarande. 

Kommunstyrelsens beslut 
Utlåtandet antas som sitt eget. 
 
Kommunstyrelsen antar planens upphävande. 
 
Försäljning inleds efter det att planens upphävande vunnit laga kraft och ÖSK 
(Östra Smålands Kommunalteknikförbund) har träffat nyttjanderättsavtal 
angående de två garagen som står på ofri grund alternativt frågan om garagen 
på ofrigrund har lösts på annat vis, exempelvis genom avstyckning. 
 
 

Beslutsunderlag. 
Granskningsutlåtande 20111201.doc 2011-12-01 
Tjänsteskrivelse inför Antagande 20111201.doc 2011-12-01 
Behovsbedömning Utställning 2011 10 27.pdf  
Planbeskrivning Utställning 2011 10 27.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Miljö- och byggnadskontoret 
Kommunchefen 
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 KS § 203   DNR: KU.2011.183  
 
 

Ansökan om bidrag till digitalisering och utveckling av Berga Bio och 
Teater, etapp 2  
Berga Samhällsförening håller på att digitalisera och utveckla Berga Bio och 
Teater. Kommunstyrelsen beslutade 2011-08-16, § 133 att bidra med 150 000 
kronor för digitalisering av biografen, etapp ett.  
 
Utveckling med ny teleskopläktare och nya biostolar för cirka 100 sittande 
beräknas till en kostnad av minst 870 000 kronor. Vidare tillkommer 
kostnader för 3D samt satellit- och konferenspaket för tillsammans cirka 
180 000 kronor och 75 000 kronor för oförutsedda utgifter, avseende främst 
ljudutrustning. Detta blir totalt 1 125 000 kronor för etapp två.  
 
Berga Samhällsförening ansöker om bidrag på 150 000 kronor från Högsby 
kommun för etapp två. En ansökan om stöd till landsbygdsutveckling har 
även insänts till Länsstyrelsen i Kalmar län. 

Kommunstyrelsens beslut 
Högsby kommun medfinansierar etapp två avseende vidareutveckling av 
Berga Bio och Teater med 150 000 kronor.  
 
Finansiering sker ur kommunstyrelsens budget 2011 för oförutsedda 
kostnader.  
 

Beslutsunderlag. 
Utvecklingsplan dat 2011-11-25.pdf  
Kompletterande ansökan dat 2011-11-27.pdf  
KS § 133, 2011-08-16.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Berga Samhällsförening 
Ekonomi 
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 KS § 204   DNR: KU.2011.73  
 
 

Redovisning av delegationsbeslut 2011     
Delegationsbeslut fattade av personalutskottet 2011-09-15, 
kommunledningsutskottet 2011-11-15, socialutskottet 2011-11-16, 
utbildningsutskottet 2011-11-17 och kommunchefen under tiden  
2011-10-01—2011-11-30 redovisas. 

Kommunstyrelsens beslut 
Redovisade delegationsbeslut läggs till handlingarna. 
 
 

Beslutsunderlag. 
KS § 166 2011-10-19 2011-10-26 
Delegationsbeslut KC, 111001-111130.pdf  
SU 2011-11-16.pdf  
UU 2011-11-17.pdf  
KLU 2011-11-15.pdf  
PU 2011-09-15.pdf  
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 KS § 205   DNR: KU.2011.247  
 
 

Delgivning KS 2011-12-13    

Kommunstyrelsens beslut 
Nedanstående redovisningar läggs till handlingarna. 
 

Beslutsunderlag. 
Uttal om off upphandl-2.doc  
Uttalande nr II nov 2011-1.doc  
Svar fr Telia.pdf  
ÖSK 2011-11-07.pdf  
Svarsskrivelse Tele2.pdf  
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 KS § 206   DNR: BYGG.2011.443  
 
 

Vindkraftpark Alebo, Kärnebo och Åby. Statkraft  
Södra Statkraft Vindkraft Utveckling AB har tagit fram ett samrådsunderlag 
enligt 6 kap 4§ MB avseende förprojektering av vindkraft i Mönsterås 
kommun. Enligt underlaget har möjligheten att uppföra tre vindkraftsparker, 
Åby, Alebo och Kärnebo undersökts. Samtliga är belägna inom Mönsterås 
kommun. Verken planeras ha en effekt i intervallen 2-3 MW. Den totala 
installerade effekten beräknas sammanlagt för de tre parkerna kunna uppgå 
till totalt 100 MW. Den teoretiskt möjliga elproduktionen motsvarar enligt 
samrådsunderlaget ca 250 GWh, dvs elförbrukningen av ca 12 000 
eluppvärmda villor. 
 
De planerade verken är horisontalaxlade, har tre rotorblad och kommer att ha 
en navhöjd på ca 100-140 meter med en rotordiameter på 80-150 meter. Den 
totala maximala höjden per verk anges till 185 meter. Redovisat antal samt 
placering som redovisas i samrådsunderlagets bilagor kan komma att ändras 
under projekteringens gång. Bullerberäkningar och analys över skuggeffekter 
har genomförts för de tre områdena. Nordost om projektområdet Alebo 
projekterar företaget Arise för vindkraft. En samberäkning för Arise projekt 
och Statkrafts projekt har ännu inte gjorts. 
 
Statsarkitekt Eva Djupfors har upprättat ett förslag till yttrande enligt 
följande: 
 
”Högsby kommun är generellt mycket positivt inställt till nyttjandet av 
förnyelsebara energikällor såsom vindkraft. 
 
Under förutsättningen att analysen av kulturvärden och naturvärden såsom 
inventeringen av eventuella risker för fladdermöss och fågellivet sker på ett 
professionellt sätt, har Högsby kommun i nuläget inget att invända.  
 
Högsby kommun förutsätter att projektören personligen har bjudit in även 
fastighetsägare i Högsby kommun, vars fastighet/er angränsar till den 
utpekade ytan i Kärnebo, till samråd. Dels eftersom fastigheten/erna i fråga 
enligt den redovisade bullerberäkningen till viss del hamnar inom 40 dB 
gränsen samt dels då ett kommunöverskridande samarbete kan vara gynnsam 
för att hitta placeringar som ger en för vindparken optimal elproduktion. 
 
Högsby kommun finner att arrendekontrakten bör basera sig på vilka av 
fastigheterna som blir påverkade sett till en viss dB nivå.  
 
Generellt finner Högsby kommun att samrådsunderlaget under arbetets gång 
bör kompletteras med en samberäkning av buller och skuggpåverkan även för 
Arise projekt. Samt att ett resonemang kring s.k. lågfrekvent buller bör 
inkluderas i samrådsmaterialet.” 
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 KS § 206   DNR: BYGG.2011.443  

 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen antar förslaget till yttrande som sitt eget. 
 
Kommunstyrelsen överlämnar remissvaret till Södra Statkraft Vindkraft 
Utveckling AB. 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Förslag till yttrande 111208.doc  
Bilaga 6-9, ljud och skugga 2011-11-28 
Bilaga 1, områdeskarta 2011-11-28 
Underlag inför samråd 2011-11-28 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Statkraft Södra Vindkraft AB 
Södra Statkraft Vindkraft Utveckling AB. 
 

 


